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13.30 hod.

Jednání  zahájil  a  vedl  předseda  hospodářského  výboru  Oldřich  Vojíř.  Program

schůze byl schválen všemi přítomnými poslanci. 

Program:

ad 2)

Vládní návrh zákona, kterým se mění zákon č. 695/2004 Sb., o podmínkách

obchodování s povolenkami na emise skleníkových plynů a o změně některých

zákonů, ve znění zákona            č. 212/2006 Sb. - tisk 433

Na úvod předseda Oldřich Vojíř zrekapituloval projednávání tohoto návrhu,

citlivé body - co s povolenkami, jak s nimi nakládat, jakou aktivitu vyvinout po

roce 2013… Obchodování s povolenkami – situace by nemusela být dobrá pro ČR.

Avizoval,  že  navrhne  doprovodné  usnesení  –  jaká  pozice  vlády,  jak  nakládat

s finančními prostředky z prodeje zbytných povolenek, snížit hranici balíčků z roku

2005? Informoval o tom, že si dovolil rozdat na stoly pozměňovací návrhy, které

vycházejí z usnesení výboru pro životní prostředí, a požádal o jejich podporu.

Zpravodaj Břetislav Petr taktéž shrnul problematiku. § 8 – předmět sporu –

organizace,  která zainvestuje  a sníží  emise,  ve dvou následujících  obdobích jí

bude přidělen stejný počet povolenek – jejich prodejem umoří část nákladů, které

vedly ke snížení  emisí.  V USA dostane příspěvek od státu.  Evidenci  povolenek

povede  Energetický  regulační  úřad.  Co  bude  po  roce  2012  –  podniky  nemají

žádnou jistotu.  Zisk  z povolenek  –  nepůjde  do  úpravy  technologií  a  snižování

vypouštění CO2 – spíše spekulativní účely.

Předseda  Oldřich Vojíř obecnou rozpravu uzavřel. V podrobné rozpravě se

podrobněji vyjádřil ke svým pozměňovacím návrhům.
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Náměstek ministra životního prostředí Jan Dusík se krátce vyjádřil k novele

zákona             a k podanému pozměňovacímu návrhu. 

Břetislav Petr – zařazení projednávání tohoto tisku již na tuto schůzi nelze –

vzhledem k vetu dvou poslaneckých klubů.

Oldřich  Vojíř –  jsou  předloženy  pouze  jeho  pozměňovací  návrhy.  Navrhl

proceduru  hlasování  –  1.  hlasování  o  pozměňovacím  návrhu,  2.  hlasování  o

návrhu zákona, 3. hlasování         o doprovodném usnesení.

1. hlasování – všechny čtyři PN najednou, se změnou odst. 3 v § 12a – 12 pro, 0

proti, 2 se zdrželi;

2.  hlasování -  HV  doporučuje PS  projednat  a  schválit  tisk  433  ve  znění

přijatých  pozměňovacích návrhů  –  hlasování  -  8  pro,  0  proti,  6  se  zdrželo

(usnesení č. 196).

Předseda  Oldřich  Vojíř navrhl  doprovodné  usnesení:  hospodářský  výbor

d o p o r u č u j e  Poslanecké  sněmovně  Parlamentu  ČR,  aby  přijala  následující

usnesení: „Poslanecká sněmovna Parlamentu ČR žádá vládu České republiky, aby

předložila zprávu o nakládání s povolenkami CO2, jejich dopad na hospodářství

ČR  a  pozici  České  republiky  od roku  2013.  Dále,  aby  vláda  České  republiky

informovala  Poslaneckou  sněmovnu  PČR  o nakládání  s finančními  prostředky

získanými prodejem povolenek CO2.“ – hlasování – 14 pro – všichni - usnesení č.

197.

Miloslav Kala – navrhl ještě jedno usnesení se stejným textem, ale s tím, že

HV žádá MPO a MŽP – v případě, že by nebylo na schůzi PSP přijato usnesení se

žádostí na vládu.

ad 3)

Návrh pořadu a termín příští schůze výboru

Příští schůze výboru se bude konat ve 37. kalendářním týdnu, tak jak je

uvedeno ve schváleném harmonogramu pravidelných akcí PSP.

Cyril Z a p l e t a l   v. r. Mgr. Oldřich Vo j í ř , Ph.D.  v. r.
ověřovatel výboru předseda výboru
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Zapsal: Ing. Josef Vácha

Dne: 11. června  2008
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	Zápis

